

Title (en)  
Bullet trap.

Title (de)  
Geschossfangrahmen.

Title (fr)  
Piège à balle.

Publication  
**EP 0311123 A2 19890412 (DE)**

Application  
**EP 88116696 A 19881007**

Priority  
DE 3733926 A 19871007

Abstract (en)

The invention relates to a projectile-trap frame for the projectile-trapping lamellae (14) of a projectile trap. Slots (3) spaced from one another are arranged in a holding device (2) and are of such dimensions that the projectile-trapping lamellae (14) can be inserted into them. The holding device (2) can be so fastened by fastening devices (11, 12) to a ceiling or the like of a firing range or to a stand frame that the projectile-trapping lamellae (14) inserted into the slots (3) hang down from the holding device (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Geschossfangrahmen für die Geschossfanglamellen (14) eines Geschossfangs. In einer Halteeinrichtung (2) sind voneinander beabstandete Schlitze (3) angeordnet und so bemessen, daß in sie die Geschossfanglamellen (14) einsetzbar sind. Die Halteeinrichtung (2) ist durch Befestigungseinrichtungen (11, 12) derart an einer Decke oder dergl. einer Schießanlage oder an einem Ständerrahmen befestigbar, daß die in die Schlitze (3) eingesetzten Geschossfanglamellen (14) von der Halteeinrichtung (2) herabhängen.

IPC 1-7  
**F41J 1/12**

IPC 8 full level  
**F41J 13/00** (2009.01)

CPC (source: EP US)  
**F41J 13/00** (2013.01 - EP US)

Cited by  
DE19718810A1; DE19718810C2; GR20160100073A; GR1009336B

Designated contracting state (EPC)  
BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0311123 A2 19890412; EP 0311123 A3 19901010**; DE 3733926 A1 19890420; US 5040802 A 19910820

DOCDB simple family (application)  
**EP 88116696 A 19881007**; DE 3733926 A 19871007; US 25780488 A 19881006